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WALNY ZJAZD DELEGATÓW 
POLSKIEGO TOWARZYSTWA GEOLOGICZNEGO 

W AUGUSTOWIE

Walny Zjazd Delegatów zebrał się w dniu 9 września 1973 w Augu
stowie. Otwarcia Zjazdu dokonał wiceprzewodniczący Zarządu Głównego 
PTG prof, dr Edward R ü h l e .  Na jego wniosek zebrani uczcili pamięć 
członków Towarzystwa zmarłych w ostatnim roku.

Na przewodniczącego obrad wybrano doc. dra Cyryla K o l a g ę  a na 
sekretarzy dr inż. Marię K i t ę - B e d a k  i doc. dra inż. Jacka R u t k o w 
s k i e g o .

Zebrani przyjęli bez zastrzeżeń protokół z poprzedniego Walnego Zja
zdu Delegatów, odczytany przez sekretarza Zarządu Głównego doc. dra 
hab. Rafała U n r u g a, a następnie wysłuchali sprawozdania Zarządu Głó
wnego, Głównej Komisji Rewizyjnej oraz Sądu Koleżeńskiego i dyskuto
wali nad działalnością organów Towarzystwa. Sprawozdanie Zarządu Głó
wnego zawierało następujące wnioski, które zostały przyjęte przez akla
mację:

1. należy zmienić obcojęzyczny tytuł Rocznika Polskiego Towarzystwa 
Geologicznego na „Annales Societatis Geologae Polonorum” i należycie 
wyeksponować go na okładce,

2. organizację 47 Zjazdu PTG na terenie Sudetów Środkowych powie
rza się Oddziałowi Wrocławskiemu,

3. upoważnia się Zarząd Główny do podniesienia Koła Poznańskiego 
do rangi oddziału.

Ponadto, na wniosek ustępującego Zarządu, postanowiono przekazać 
podziękowania prof, dr Antoninie H a l i c k i e j  za organizację wystawy 
na Zjeździe w Augustowie oraz mgr Lucynie S w i d z i ń s k i e j  za zwię
kszenie funduszu nagrody im. H. Swidzińskiego.

Po dyskusji przyjęto także szereg dezyderatów dla odnośnych władz, 
zmierzających do racjonalnego zagospodarowania regionu suwalsko-augu- 
stowskiego, ochrony złóż, zabezpieczenia materiałów wiertniczych i utwo
rzenia parków krajobrazowych celem zabezpieczenia niepowtarzalnych
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wartości przyrodniczych, położonych w bezpośrednim sąsiedztwie projek
towanego suwalskiego okręgu górniczego.

Walny Zjazd Delegatów udzielił absolutorium ustępującym władzom. 
Wniosek Komisji Matki, aby w kadencji 1973—75 Zarząd pracował w nie 
zmienionym składzie, zatwierdzono jednomyślnie.

W wolnych wnioskach dyskutanci przedstawili kilka propozycji dla 
nowego Zarządu, po czym przewodniczący zamknął obrady.

A. Paulo




